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Адрес Israel Glass Works Phoenicia Ltd 
Israel Equity Ltd. Group 
Industrial zone 
80500 Yeruham

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Phoenicia is the only company in Israel which specializes in the production of a wide range of glass containers for the domestic and foreign beverage
and food industry.

The plant has held ISO 9000:2008 Certification since 1995 and has agreement for OHSAS 18000 since 2008.

The plant currently employs approximately 220 local residents and is a major source of income for Yerucham and nearby towns including Dimona.

Phoenicia’s furnace features 4 production lines for glass containers in a variety of models and colors, as well as 2 bottle sleeving lines, for producing
bottle sleeves in accordance with customer specifications. The plant produces approximately 1 million bottles per day.

In addition, Phoenicia offers its customers:

Glass container design and planning services. 
Bottle sleeving services through the use of 2 sleeving lines. 
Individual customization and commitment to meeting the needs of the market and of customers.

 

 

Company Profile of Israel Glass Works Phoenicia Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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